
Zápis z 11. jednání Výboru pro dopravu 16. 2. 2020, začátek 19.00, konec 22.30 
Přítomní členové výboru: Lenka Hluší, Jiří Kazil, Petr Nýdrle, Tomáš Tenzer (usnášeníschopni) 
Omluveni: Janek Wagner, Martin Mach, Marek Jukovič 
Hosté: Ing. Daniel Polič, Ph.D., obyvatelé ulic Moravanská, Mikulovická, Rašovská 
 
Na jednání se probíraly následující body: 
 
1. Zklidnění ulice Moravanské – anketní lístky byly rozneseny do Moravanské a Rašovské ulice, to se 

setkalo s velkým nepochopením u obyvatel ulice Mikulovické. Na základě toho proběhla na tomto výboru 
debata s občany o možném vlivu na lokalitu. Výsledky ankety budou sděleny po uplynutí termínu a poté 
se dohodneme na dalších krocích (případná veřejná debata). 

2. S dopravním projektantem, panem Poličem, jsme jednali o možnostech projektů dopravních opatření a 
staveb ve Vinoři. Výbor připravil seznam, na základě kterého bude zpracována předběžná studie 
jednotlivých míst, a poté by se dle priorit a finančních možností projekty postupně rozpracovaly a 
zrealizovaly: 

• Přechod pro chodce přes Mladoboleslavskou u vyústění ulice Ke Mlýnku. 
• Přechod pro chodce přes Bohdanečskou u ulice Brozánské a Chvojenecké. 
• Omezení parkování na novém parkovišti v Mikulovické ulici (alespoň polovina míst na 

krátkodobé stání během ranní špičky – max. 15 minut). 
• Chodník v Mikulovické ulici mezi Opočínskou a stávajícím chodníkem u školky. 
• Změna parkování před úřadem – vyznačení parkovacích stání na levé straně směrem na 

Ctěnice, zrušení stání na pravé straně, zachování dvoupruhového průjezdu. 
• Vyznačení cyklopruhu v Klenovské ulici mezi ulicemi Bohdanečská a Chaltická. 
• Možnost posunu zastávky od úřadu směrem na Ctěnice včetně vybudování chodníků po této 

straně ulice. 
• Vybudování bezpečného příchodu k ulici Rousínovské směrem na Ctěnice. 
• Chodník před farou tak, aby děti nechodily po parkovišti. 

 
 
 
 


